
 

 

 

 

Årdal kommune 
Årdal eldreråd 

 

 

MØTEPROTOKOLL 

 

 

Møtedato: 07.10.2021 Møtetid: Kl. 13.00 - 15.00 

    

Møtestad: Møterom Sagi Saksnr.:  

 

Følgjande medlem møtte 

Ida Thune 

Odd Øvregard 

Odveig Borlaug 

Steinar Drægni 

 

Forfall meldt frå følgjande medl. Følgjande varamedlem møtte 

Oddgeir Øren       

 

 

 

Møteleiar: Steinar Drægni 

Frå adm. møtte: Møtesekretær 

Dokument utlevert i møtet:  

Synfaring:  

 

Merknader: 

 

 

 

Underskrifter: 

 

 

 

 

__________________________   ___________________________ 

Steinar Drægni     Odd Øvergard  



 

 

Saksliste 
 

Sak nr. Sakstittel  

036/21 Godkjenning av innkalling og sakliste, signering av møteprotokoll  

037/21 Alternativ Eldredag 2021  

038/21 Ymse  

 

 

 

 

 

036/21: Godkjenning av innkalling og sakliste, signering av 

møteprotokoll 
 

 

 

07.10.2021 Årdal eldreråd 

 

ÅER- 036/21 Vedtak: 

Ingen kommentarar til innkallinga. 
Referat signerast av:  Odd Øvregard og Steinar Drægni 
 

 

037/21: Alternativ Eldredag 2021 

 

 

 

07.10.2021 Årdal eldreråd 

 

Møtebehandling: 

Eldrerådet - prøver å få til alternativ eldredag den 2. eller 4. nov. - kl. 11:30 

• Det er bestemt å ta denne ekstra eldredagen på Bakeriet. 

• Ida Thune sjekkar med Bakeriet. 

• Odd Øvregard fiksar underhaldning/musikk 

• Hilmar Høl er booket, avventar svar (Lene) 

• Steinar sjekkar med Nils Solheim ang buss frå Tangen og opp til Øvre. 

• Steinar lagar plakatar.  

• Annonsere for arrangementet i avisa. 
Rådet gjer endringar ved behov. 
ÅER- 037/21 Vedtak: 

Vedteke samrøystes 
 

 

 

 

 



 

 

 

038/21: Ymse 

 

 
 

07.10.2021 Årdal eldreråd 

 

Møtebehandling: 

Steinar informerar om at han var invitert med Heidi Skeie til Bergen. Velferdsteknologi-
konferanse. 
Digitalt utanforskap - korleis få flest mogleg til å nytte digitale verktøy.  
Heidi Skeie kom tilfeldigvis forbi møtet vårt. Blei hukka inn for å fortelje litt om konferansen 
frå si side. 
Helse Vestland har motteke midlar (1 500 000) for å starta dette problem denne gongen. 
 

ÅER- 038/21 Vedtak: 

Rådet har teke saka til viten. 
 

 

 


